

Subject: Italy, a gateway to Europe

主題：義大利，通往歐洲的門戶

Italy is a member country of the European Union, a unique economic and political union between 27 European countries. The EU members have delegated the EU exclusive competence to legislate in certain areas, while national governments have maintained the competence to legislate in other sectors. What are the challenges for Taiwanese companies doing business in the EU?

義大利是歐盟成員國，歐盟是 27 個歐洲國家之間獨特的經濟和政治聯盟。歐盟成員國授予歐盟在某些領域的專屬立法權限，而各國政府則保留在其他領域的立法權限。台灣企業在歐盟開展業務面臨哪些挑戰？

Italy is the third largest economy in the European Union, it has a strong manufacturing capacity (2nd in the EU) particularly in luxury goods, automotive, and machinery and is an attractive destination for global investors. What are the opportunities and challenges for Taiwanese companies and investors?

義大利是歐盟第三大經濟體，擁有強大的製造能力(歐盟第二)，特別是在奢侈品、汽車和機械領域，對全球投資者具有吸引力的目的地。台灣企業和投資者面臨哪些機會和挑戰？

In the EU, irregular migration has become central in public discussions and EU countries have individually pushed to crack down on migration. The current Italian Government has implemented many actions to try and reduce irregular migration but it is also being very active in promoting to attract foreign investments with a variety of national and regional incentives and attractive tax benefits for HNW individuals, new residents and pensioners.

在歐盟，非正常移民已成為公眾討論的焦點，歐盟國家紛紛推動打擊移民。現任義大利政府已採取許多行動嘗試減少非正常移民，但也非常積極地透過各種國家和地區激勵措施以及對高淨值人士、新居民和退休金領取者有吸引力的稅收優惠來吸引外國投資。

The seminar will provide insights on:

該研討會將提供以下方面的見解：

- *What is the European Union (EU), how does it works and what does EU laws cover?*
什麼是歐盟(EU)，它如何運作以及歐盟法律涵蓋哪些內容？
- *Doing business in Italy: legal and economic framework - opportunities and challenges for Taiwanese investors;*
在義大利經商：法律與經濟架構－台灣投資者的機會與挑戰；

- *An overview of the available visas in Italy, both for individuals sponsored by a company or private individuals*
義大利可用簽證的概述，包括公司擔保人員或私人

Speaker: Marco Mazzeschi, Italian lawyer,
演講者：Marco Mazzeschi，義大利律師

Registered as foreign practicing lawyer in Taiwan, member of Taipei and
Taiwan Bar Associations
台灣註冊外國執業律師、台北市及台灣律師公會會員